

19 - 2

6 February/jfévrier 2019



# Kiwaniis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS



## Matching Scholarship Programs

### The Purpose of the Scholarship

Kiwaniis encourages deserving students in the pursuit of education, high personal goals and community responsibility.

### CLUB ELIGIBILITY:

Any Kiwanis Club in Canada, may apply and be considered for a Matching Scholarship up to a maximum amount of \$1,000. Kiwanis Clubs are asked to contribute to the Foundation annually. Any Kiwanis Club which donates annually will automatically be eligible for the Foundation's Matching Scholarship Grant.

The final decision as to club eligibility shall be that of the Scholarship Committee comprised of Members of the Foundation Board of Directors. NOTE: These eligibility requirements changed in October 2009 and may not be reflected in the brochure downloaded.

[Click here for more information](#)

**Application Deadline: 31 March 2019**

## Bourses Scolaires Appariées

### Objectif

Kiwaniis encourage des étudiants méritants à poursuivre leur éducation, à la réalisation de leurs objectifs personnels et leur responsabilité communautaire.

### Éligibilité des clubs:

Tout club Kiwanis canadien peut demander et être considéré pour une bourse appariée, maximum 1 000 \$. On demande aux clubs de contribuer à la Fondation annuellement. Tout club Kiwanis qui fait un don chaque année sera automatiquement éligible pour la bourse d'études appariée.



La décision finale quant à l'éligibilité d'un club appartiendra au comité des bourses qui est composé des membres du CA de la Fondation. NOTE – Ces exigences d'éligibilité ont été amendées en octobre 2009 qui peuvent ne pas apparaître sur le dépliant qui peut être téléchargé.

[Cliquez ici pour plus d'informations](#)

**Date limite d'inscription: 31 mars 2019**

## Kids Need Kiwanis Les enfants ont Besoin de Kiwanis

Kiwanis Foundation of Canada  
La Fondation Canadienne de Kiwanis  
[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)  
(519) 304-3038  
[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)

Nlz dq lv#Irxqgdwlrq#r i#F dqdgd#i#SR #E r { #8367/#Eudqwirug/#R Q #Q6W#9M: #F dqdgd

[Xqvxfuleh#-uhflslnqw\\*#np dlo#](#)

[Xsgdwh#Surikh#i#Derxw#F rqvwdqw#F rqwdfw#](#)

Vhqwe | #ghz vdwwhuC nifgqlruj #lq#fræderudwlrq#z lk



Wu| #np dldp dunhwqj #iru#iuhh#ægd| \$#